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Radna Rady Miasta

Wloclawek
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Wtociawek, ?2. 10.2019 r.

Pan

Marek Wojtkowski

Prerydent

Miasta Wlocfararek

W imieniu mieszkancow ulicy Rybnickiei zwracam siq z proibq o naprawienie nawierzchni

drogi na odcinku od skrzyzorvania z ulicq Spokojn4 do posesji Rybnicka 96"

?rze,iazdtyrn oduinkrern drogijest bardzn utmdniony i pnzi uszkodzeniem po.iazdow

ze r,vzglgdu na glqbokie dziury i koleiny.

LJszkodzenia nawierzchni stanolvi4 ror.miez powazne zagrodzenie tlla pieszych, sz..czeg6lnie

w godzinach rvieczerrnych, dlatego ze. brak iest tarn osr.vietlsnia.

lilroszg Pana Prez-ydenta CI pomoc w tej spraw{e"
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